
Dagsorden – Frivilligrådsmøde d. 6. januar 2025 

Tid: 13.30-15.30  

Sted: Sundhedshuset, Rådyret 1, Støvring 

Til stede: Birgit, Gert, Kenneth, Arne, Aubertin, Ane 

 Fraværende: June, Mie, Elly, Mona 
 
 Ordstyrer: Birgit Jensen  

16.30-16.35 Godkendelse af sidste referat Godkendt 
 

16.35-17.00 Arbejdsgruppen fortæller om sit 
møde om artiklen til Derudad v. 
Kenneth og Gert 

Derudad vil bringe en artikel om Frivilligrådet i 
blad nr. 2, 2025.  
Det er Kenneth, June og Ane, der har foreslået 
Henrik Bugge at skrive artiklen, så der op til 
Frivilligrådets årsmøde bliver skabt 
opmærksomhed på rådet og formidlet viden, 
om hvad Frivilligrådet er.  
Kenneth fremlagde, hvad arbejdsgruppen 
ønsker at få med i artiklen. Dette skal sendes 
til Derudad først i januar.  
De øvrige medlemmer af rådet kom med et 
par ekstra punkter, som bliver tilføjet.  
Det drejede sig om det nationale frivilligråd, 
og hvor mange kommuner, der har et 
frivilligråd, samt at Frivilligrådet har en 
sekretær, nemlig den kommunale 
frivillighedskonsulent. 
Sidst, men ikke mindst, var der også ønske 
om en kort definition af forskellen på 
Frivilligrådet og Frivilligcentret. 
Arbejdsgruppen skulle mødes igen torsdag d. 
7/1 og rette til, inden Ane sender det færdige 
dokument til Derudad.  

17.00-17.40 Planlægning af Frivilligrådets 
årsmøde v. Ane 
- Forslag til musikalsk 

underholdning v. Kenneth 
- Forslag til oplæg med temaet 

”Frivilligrådet” v. Kenneth og Ane 
- Beslutning om sted og 

forplejning v. Gert og Kenneth 
 

- Fordeling af opgaver - se det 
vedhæftede bilag  

 

Forslag til musikalsk underholdning på 
årsmødet: Rikke Bruhn eller gruppen 
”Pigernes fornøjelse”. Kenneth vil stå for at 
undersøge, hvad der kan lade sig gøre.  
 
Årsmødet bliver afholdt på Kulturstationen i 
Skørping med hjælp fra Husmændene. Rådet 
har undersøgt muligheden for at afholde 
årsmødet i fem andre byer, men 
Kulturstationen er både pladsmæssigt og 
økonomisk den bedste løsning. 
 



Oplægsholder på årsmødet bliver Aubertin, 
der vil fortælle om, hvorfor han i mange år har 
været med i Frivilligrådet. 
 
Ane kontakter Frivilligrådet.dk (det nationale 
frivilligråd) og spørger, om en medarbejder 
derfra kan komme og holde oplæg til 
årsmødet. 
Ane spørger også, om de vil komme til 
Frivilligrådets næste møde.  
Tilføjelse d. 7/1: Ane har talt med Cecilie 
Kjærsgaard fra Frivilligraadet.dk. Hun eller en 
af hendes kolleger vil gerne komme og holde 
oplæg til årsmødet. Til gengæld mener hun 
ikke, at det er relevant, at de også kommer til 
frivilligrådets næste møde, da det vil blive det 
samme, de siger der. Så aftalen er, at de 
kommer til årsmødet. 
Efter årsmødet vil vi tale om muligheden for 
at tage til Brovst og besøge Frivilligraadet.dk 
der.  
 

17.40-17.50 Foreningsarbejdet i Suldrup v. Gert Gert fortalte om det sociale foreningsliv i 
Suldrup - bl.a. 
Suldrup Seniorservice, Suldrup Seniorer, 
Brugerrådet på plejehjemmet 
Himmerlandshave,  
Himmerlandshaves venner, Petanque-
klubben og Røde Kors-butikken. 
 
Et godt råd til foreningerne rundt om i resten 
af kommunen er, at de endelig skal række ud 
og bede om hjælp og sparring hos andre 
foreninger. Både i Nørager og Øster Hornum 
er de blevet inspireret til deres 
foreningsarbejde gennem besøg hos og af 
Suldrup Seniorforening 
 
 

17.50-18.00 Nyt fra Frivillighedskonsulenten og 
CSKF 

Kort orientering om året, der er gået i CSKF – 
med fokus på flytningen til det nye 
Sundhedshus. 
 
§18-midler overføres til foreningerne her i 
starten af januar og februar.  
 
En revidering af ansøgningskriterierne for 
modtagelse af §18-midler er undervejs. Rådet 
vil blive yderligere orienteret og involveret lidt 



længere henne i processen. Rådet har i 2024 
støttet op om en ændring.  
 

18.45-19.00 Fastsættelse af dato for næste 
møde + ordstyrer, samt eventuelt 
 

Næste møde: 25. februar kl. 13.30-15.30 i 
Sundhedshuset, lokale 2.28  
Gert er ordstyrer, Arne fortæller om det 
sociale foreningsliv i Lindenborg og 
Blenstrup. 
 

 


